








■ Bostads
bolaget

15 § Policies, Bilaga 10 

Protokoll styrelsen nr 7, 2018 

Fört vid sammanträde med styrelsen för 
Göteborgs stads bostadsaktiebolag 

Styrelsen beslutar att anteckna informationen i Policydokumenten. 

16 § Styrelsens utvärdering av sitt eget arbete och VD 

Styrelsen har idag gjort två utvärderingar, enligt utsänt frågeformulär. Redovisning av 
Styrelsens egna arbete bereddes enskilt av styrelsen i anslutning till dagens möte. 
Redovisning av VD sammanställs och kommer redovisas på nästkommande styrelsemöte. 
Resultatet kommer även att skickas ut till ledamöterna. 

17 § VD-rapport 

Kundenkäten 2018 redovisas av VD. Svarsresultatet är mycket bra och ger oss underlag för 
att arbeta vidare med rapporten. Fokusering för 2019 är att arbeta med kunden i fokus och 
det finns medvetenhet av vad vi ska arbeta med samt prioriteringar. 

Vi har fatt beviljat ett bidrag i ett projekt med Vinnova "Cirkulär och biobaserad 
ekonomi, från teori till praktik". I projektet ingår det deltagare från Chalmers som ska 
studera hur mycket som kan återvinnas vid rivning. 

Den 30 november var det en brand i en lägenhet på Karl-Johansgatan i Majoma, den 
drabbade lägenheten blev helt utbränd men ingen evakuering av övriga hyresgäster i huset 
har varit nödvändig. En person fördes till sjukhus och avled tyvärr senare av skadorna. 
Personal från Bostadsbolaget fanns på plats under fredagskvällen samt under 
lördagsförmiddagen. 

Hyresförhandlingar pågår men inget är färdigt, förslagen skickade till HMK xxx %. 

Styrelsen beslutar att anteckna VDs rapport om kundenkät 2018. 

18 § Ekonomi jan-nov, Bilaga 11 

Magnus Adamsson redogör för ekonomiskt utfall 2018-11-30 i enlighet med utsänd 
handling. 

Styrelsen beslutar att anteckna informationsrapporten. 
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